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Protokół Nr IX/2024 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 30 grudnia 2024 r. 

  w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 14 25 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Justyna Rogulska. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Piotra Kraczkowskiego, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska na podstawie 

zalogowanych urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 13 Radnych, czyli ustawowa 

większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 28 listopada 2024 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Mieroszów na lata 2025-2027. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zapewnienia warunków  

do osiedlenia się na terenie gminy Mieroszów określonej imiennie rodzinie 

repatriantów. 
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9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad 

dofinansowania ze środków budżetu gminy Mieroszów kosztów wymiany systemu 

ogrzewania opartego na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem proekologicznym 

oraz dofinansowania budowy przyłącza gazowego do budynku. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego  

w Mieroszowie w gminie Mieroszów. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów. 

15. Projekt uchwały budżetowej Gminy Mieroszów na 2025 rok. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Ogólnej na I półrocze 2025 r. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2025 r. 

19. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

20. Zakończenie obrad. 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 28 listopada 2024 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z VIII sesji został sporządzony i wyłożony  

do wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołów z sesji. 

 

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2024 r. został przyjęty  

13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 listopada 2024 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Marta Studnicka zwróciła się z pytaniem dot. pkt 3 w zakresie Zamówień 

Publicznych ile zostało złożonych ofert i jakie to były firmy. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że złożona została 1 oferta 

przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem dot. pkt III w zakresie Nieruchomości 

zawsze dzierżawiliśmy ogródki na podstawie uchwały a tutaj mamy konstrukcję po przetargu, 

czy ta cena różni się od ceny w zarządzeniu. 

Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości – Pani Joanna Cydzik odpowiedziała, że 

uchwała została podjęta w sprawie dzierżawy ogródka w której dzierżawca spóźnił się z 

dzierżawą i ponownie wniosek został rozpatrzony i stąd ta zgoda Rady Miejskiej na 

wydzierżawienie. Przetarg ogłaszany jest wówczas kiedy znajdzie się 2 dzierżawców i tutaj 

było zainteresowanych 2 dzierżawców. 

Radna – Pani Maja Sadowy bardzo cieszy informacja o tym, że ZGKiM zajmie się 

utrzymaniem zieleni. Radna zwróciła się z pytaniem czy są przewidziane jakieś terminy kiedy 

zakończy się etap projektowania termomodernizacji budynku przy ul. Malinowej 18. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że w I kwartale 2025 r. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 
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Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Mieroszów na lata 2025-2027 omówiła Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej – Pani Bogusława Nawrat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/60/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Mieroszów na lata 2025-2027 

został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/60/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

w Gminie Mieroszów na lata 2025-2027  

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zapewnienia warunków  

do osiedlenia się na terenie gminy Mieroszów określonej imiennie rodzinie repatriantów 

omówiła Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego – Pani Marta Wróblewska. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/61/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie gminy Mieroszów określonej imiennie 

rodzinie repatriantów został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/61/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się  

na terenie gminy Mieroszów określonej imiennie rodzinie repatriantów. 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/62/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr IX/62/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  

w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy  

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie określenia zasad 

dofinansowania ze środków budżetu gminy Mieroszów kosztów wymiany systemu 

ogrzewania opartego na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem proekologicznym 

oraz dofinansowania budowy przyłącza gazowego do budynku omówił Burmisrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński oraz Zastępca Kierownika Referatu Nieruchomości 

– Pani Joanna Cydzik. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/63/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie określenia zasad dofinansowania ze środków budżetu gminy Mieroszów kosztów 

wymiany systemu ogrzewania opartego na paliwie stałym i zastąpienia go ogrzewaniem 

proekologicznym oraz dofinansowania budowy przyłącza gazowego do budynku został 

przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/63/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie określenia zasad dofinansowania ze środków budżetu gminy Mieroszów 

kosztów wymiany systemu ogrzewania opartego na paliwie stałym  

i zastąpienia go ogrzewaniem proekologicznym  

oraz dofinansowania budowy przyłącza gazowego do budynku 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów omówił Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska zwróciła się z pytaniem gdzie to jest 

zlokalizowane. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że jest to przy ul. Kwiatowej, jest to prywatna działka i będzie w 

całości sfinansowane przez osobę prywatną. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/64/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów został przyjęty 13 głosami „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/64/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/65/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. 

został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Uchwały Nr IX/65/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2024 r.  

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/66/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieroszów został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała Nr IX/66/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVI/439/2023 z dnia 28 grudnia 2023 roku  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska odczytała  Uchwałę nr XIII/119/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 5 grudnia 2024 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Mieroszów przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Uchwałę nr XIII/119/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 5 grudnia 2024 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów  

przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2025 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że 19,5 miliona na koniec przyszłego roku to 

naprawdę bardzo dużo, mamy 32% dochodów ogółem, jaki jest maksymalny wskaźnik 

dopuszczalny ustawowo 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk odpowiedziała, że do tej pory był dopuszczalny 60 

% próg, natomiast to się zmieniło, teraz jest to średnia arytmetyczna z 7 ostatnich lat, wskaźniki 

wskazują, że mamy jeszcze dużo miejsca do zaciągania zobowiązań, niemniej jednak robimy 

to racjonalnie, bo jak zwrócicie uwagę na przestrzeni ostatnich 3 poprzednich lat, to wydatki 

majątkowe, które są realizowane w budżecie to oscylują w granicach 32-34 % ogólnego 

budżetu, a budżet mamy w granicach 60 mln. Jest to art. 243 ustawy o finansach publicznych. 
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Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy średnia arytmetyczna liczona z 

poziomu procentowego naszego zadłużenia z ostatnich 7 lat. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to średnia arytmetyczna planowanych dochodów w 

liczniku dochodów bieżących, teraz był musiała przytoczyć cały art. 243, jest to stosowny 

algorytm, cofamy się 7 lat do tyłu. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/67/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwały Nr IX/67/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieroszów  

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały budżetowej Gminy Mieroszów na 2025 rok omówił Burmistrz 

Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Justyna Rogulska odczytała  Uchwałę nr XIII/117/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 5 grudnia 2024 r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa projekcie uchwały budżetowej 

na rok 2025. 

 

Uchwałę nr XIII/117/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 5 grudnia 2024 r.  

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa  

projekcie uchwały budżetowej na rok 2025 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że na Komisji umawialiśmy się na informację 

zwrotną dotyczącą tego czy nasze wnioski zostały ujęte za którą dziękujemy. Od 19 grudnia 

mieliśmy umowę, że zostanie poprawiony załącznik wydatków majątkowych i dostajemy go 

dzisiaj mailem przed obradami, wydaje mi się, że od 19 do 30 grudnia jest sporo czasu, żebyście 

nam chociaż dzień dali na to, żebyśmy spokojnie przeanalizowali. Apeluję o to, żeby następnym 

razem tego typu autopoprawki trafiały do nas szybciej, jeżeli nasze obowiązki mamy 

wykonywać rzetelnie to proszę, żebyśmy niedostawali tego na za pięć dwunasta. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jeżeli chodzi o załącznik nr 3, to została wprowadzona 

jedna dosyć duża korekta, tak jak zaznaczyliście Państwo, że nie pojawiły się środki w 

wysokości 32 tys, zł na bio oczyszczalnie i to zostało umieszczone. Natomiast inne zmiany to 

była kwestia nazewnictwa. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że nie tylko, przynajmniej w przypadku remontu 

mostu na Powstańców. W interpelacji z 19 grudnia piszecie Państwo, że remont został 

uwzględniony do kwoty 100 tys. zł, tymczasem w załączniku widzimy 200 tys. ja nawet nie 

miałam czasu i możliwości porównania tego. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że ta kwota nie była zmieniana. Widocznie w odpowiedzi do 

Państwa powinno być 200 tys., tak jak było to w projekcie. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy odpowiedź na zapytanie ma charakter 

wiążący wobec tego, że dzisiaj podejmujemy uchwałę o załączniku inwestycyjnym w innym 

brzmieniu, czy to jest dalej jest obowiązujące. 

Radca Prawny – Pani Hanna Koncewicz odpowiedziała, że moc wiążącą będzie mieć 

uchwała. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że uchwała w załączniku nr 3 pkt. 8 jest wpisana 

ścieżka rowerowa w Nowym Siodle, Radny – Pan Sebastian Pacyna proponował, aby stworzyć 
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koncepcję tras rowerowych typu single track. I w odpowiedzi na zapytanie jest odpowiedź 

Burmistrza, że koncepcja tras rowerowych single track jest ujęta w poz. 8 na kwotę 80 tys.  

Radca Prawny – Pani Hanna Koncewicz odpowiedziała, że wiążąca będzie treść uchwały 

budżetowej. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że zgodnie z załącznikiem to będzie nas wiązało, 

nie będziemy mogli powoływać się na to, że koncepcja tras rowerowych typu single track jest 

ujęta w poz. 8. 

Radca Prawny – Pani Hanna Koncewicz odpowiedziała, że decydująca jest uchwała, 

natomiast ewentualna odpowiedź na interpelację może mieć charakter pomocniczy. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że dziękuję za wprowadzenie dofinansowania na 

bio oczyszczalnie, osobiście liczyłam na większą kwotę dofinansowania, ale myślę, że lepsze 

8 tys. jak 4. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem czy to, że ta nazwa nie została zmieniona ma 

jakiekolwiek znaczenie do wykonania tego zadania. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jeżeli koncepcja będzie oscylowała w granicach 80 tys, zł 

to możecie Państwo przegłosować i taką zmianą w załączniku majątkowym wprowadzimy i nie 

będzie to ścieżka rowerowa w Nowym Siodle tylko koncepcja tras rowerowych. W momencie 

kiedy ta koncepcja upadnie z jakiegoś powodu, bo nie pojawi się możliwość dofinansowania, 

bo rozumiem, że chcecie Państwo tą koncepcję stworzy, bo widzicie, że jest możliwość 

znalezienia dofinansowania. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna odpowiedział, że nie wiem czy jest możliwość 

dofinansowania. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że to skąd ta koncepcja, skąd obszar. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, czy nie będzie nam to ograniczało teraz pola manewru, 

bo jeżeli mamy ścieżkę wpisaną, a tutaj chcemy żeby to zostało wpisane pod nazwą jaką tutaj 

Państwo wskazujcie, to czy nas potem nie ograniczy do pozyskania środków. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że trzeba będzie dokonać zmiany. 
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Przewodnicząca Rady powiedziała, czy lepiej zostawić to w takiej formie ogólnej, czy ta 

zmiana nie wpłynie na pozyskanie środków w przyszłości.  

Radny – Pan Sebastian Pacyna, że pozycja dot. ścieżki rowerowej w Nowym Siodle to jest 

prawdopodobnie remont tej istniejącej, a koncepcja to jest coś zupełnie innego. 

Skarbnik Gminy powiedziała, że jeżeli dojdziecie Państwo do wniosku, że chcecie mieć 

zadanie pn. „koncepcja tras rowerowych typu single track” to przegłosujecie i służby finansowe 

przygotują zmianę w dziale turystyka. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna powiedział, że chciałby byłby za koncepcją tras typu single 

track. 

Wniosek w sprawie zmiany nazwy w załączniku 3 pkt. 8 na „koncepcja tras rowerowych typu 

single track” został podjęty 13 głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania nad wnioskiem  

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem co się stało, że w dziale promocja 

jednostek samorządu terytorialnego zmniejsza się  kwota z 169 000 zł na 57 000 zł, co będzie 

to dla nas oznaczało. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że nie całe 57 tys, jeżeli chodzi o Urząd Miejski, bo tutaj 

mamy też sołectwa i sołectwa również się promują. Całą promocją naszej gminy będzie 

zajmować się Mieroszowskie Centrum Kultury. 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedział, że gratuluję tej zmiany i mam nadzieję, że ta zmiana 

wyjdzie nam na dobre. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna zwrócił się z pytaniem o Gminne Centrum Usług Społecznych 

mieliśmy realizować te zadanie, gmina pozyskała blisko 3 mln zł, czy te zadanie jest gdzieś w 

tym budżecie. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że z tego zadania zrezygnowaliśmy, nie została jeszcze 

podpisana umowa, była to umowa z partnerem zewnętrznym, miała zająć się tym Fundacja  

z Wałbrzycha, po analizie z Panią Dyrektor OPS efektów wymiernych jeżeli chodzi o nas jako 

o gminę byśmy nie mieli. W grę weszłaby tylko delikatna kosmetyka budynku na Żeromskiego 
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i po rozmowach z Panią Dyrektor doszliśmy do wniosku, że odstąpimy od podpisania od 

umowy. 

Radny – Pan Sebastian Pacyna zwrócił się z pytaniem czy nie było tam szans o poprawę 

warunków płacowych pracowników w ramach tego projektu. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że Pani Dyrektor musiałaby jeszcze 2 osoby zatrudnić, 

oczywiście one byłyby finansowane z kosztów projektu przez okres trwania tego projektu, 

jeżeli chodzi o aktualne zarobki, nie uległy by zmiany. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/68/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Mieroszów na 2025 r. został przyjęty 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwały Nr IX/68/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mieroszów na 2025 r.  

stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia omówiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Karolina 

Żug. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała IX/69/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia została przyjęta 13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Uchwały Nr IX/69/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w pozostawienia petycji bez rozpatrzenia  

stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2025 r. omówiła Przewodnicząca Komisji Ogólnej – 

Pani Marta Studnicka. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/70/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2025 r. została przyjęta 13 głosami 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/70/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2025 r. 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2025 r. omówił Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej – Pan Kazimierz Radwański. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr IX/71/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2025 r.  została przyjęta 

13 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr IX/71/2024 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 grudnia 2024 r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2025 r. 

stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

 

Radna – Pani Ilona Henko opuściła posiedzenie. Stan Radnych 12. 

 

Ad. 19.  Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem odnośnie rozstrzygnięcia ofert 

dotyczących odpadów komunalnych. Koszty gospodarowania odpadami idą w górę, czy mamy 

też się spodziewać jakiś radykalnych podwyżek. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennych -  Pan Andrzej 

Mielczarek powiedział, że na tą chwilę nie planujemy, 1 października wprowadziliśmy 

podwyżki, i musimy jakiś czas zobaczyć jak to będzie działało, poza tym uszczelniamy system 

czyli wyłapujemy osoby, które nie płacą, albo deklarują, że 2 osoby zamieszkują a np.  

w rzeczywistości jest ich więcej. 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem czy te stawki w ofertach złożonych 

mocno się różnią od tych na bazie których pracujemy obecnie.  
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Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennych -  Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że te stawki są wyższe, ale nie znacząco, natomiast wpływy do 

budżetu też będą znacznie wyższe, więc mamy nadzieje, że to się zbilansuje. Staramy się 

pracować nad tym, żeby nie tylko iść w kierunku wyższych stawek, ale również uszczelniania 

systemu, czyli, żeby osoby, które faktycznie zamieszkują płaciły i tak samo przedsiębiorcy, 

deklaracje były często zaniżone. Staramy się weryfikować, kto jakie deklaracje składał i 

mobilizujemy zarządców nieruchomości, którzy wynajmują lokale użytkowe, żeby te 

deklaracje zostały poprawione. 

Radna – Pani Karolina Żug zwróciła się z pytaniem jak wygląda to w miejscowości 

Sokołowsko, gdzie są mieszkania na wynajem krótkoterminowy i nie jest to nigdzie zgłoszone. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennych -  Pan Andrzej 

Mielczarek odpowiedział, że jeżeli ktoś nam zgłosi lub sami to wyłapiemy to powinni takie 

pojemniki na ten okres podstawić. Jeżeli są zgłaszane to są na bieżąco realizowane. Deklaracje 

spływają i są na bieżąco poprawiane i wpływy będą wyższe. 

Radny – Pan Andrzej Morawski powiedział, że na uroczystość odsłonięcia tablicy 

pamiątkowej poświęconej  mieroszowskim górnikom, z przykrością muszę stwierdzić, że 

otrzymałem kilka sygnałów od mieszkańców, że nie było tam zaproszonych żadnych 

mieroszowskich górników, osobiście znam przynajmniej takie 3 osoby. W treści upamiętnienia 

na tablicy brakuje wzmianki o ofiarach, które miały miejsce w trakcie aktywności 

wałbrzyskiego zagłębia węglowego gdzie zginęli w katastrofach górnicy pochodzący  

z Mieroszowa. 

Burmistrz Mieroszowa odpowiedział, że treść tablicy została ustalona z Gwarkami 

Wałbrzyskimi oraz mieszkańcami Mieroszowa, którzy pracowali w górnictwie. Nie mogę 

zgodzić się z tym, że kogoś nie zaprosiliśmy, pisaliśmy o tym na stronach gminy, na Facebooku, 

ksiądz mówił o tym również podczas Mszy Św. Ci którzy chcieli uczestniczyć przyszli, ci 

którzy nie chcieli to nie przyszli. Państwo również wybieracie w jakich uroczystościach chcecie 

uczestniczyć.  

Radna – Pani Maja Sadowy podziękowała za prezenty, które otrzymaliśmy. 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że w okresie międzysesyjnym wpłynęło 1 zapytanie i 

odpowiedź na zapytanie. Wpłynęło pismo Rady Seniorów Gminy Mieroszów w sprawie 

dostępności do toalet miejskich dla mieszkańców Mieroszowa. Wpłynęła skarga na Uchwałę 
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XXXIV/222/2021 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 czerwca 2021 r. w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów 

skierowana do WSA za pośrednictwem Rady Miejskiej. Skarga została przekazana do 

Burmistrza i oczekujemy na odpowiedź. Do 15 stycznia musimy podjąć uchwałę w tej sprawie.  

Uczestniczyłam 3.12. w odsłonięciu pamiątkowej tablicy na skwerze Friedlandzkim dla 

Górników. 6.12. uczestniczyłam w spotkaniu opłatkowym organizowanym przez 

Stowarzyszenie „Ich Radość”. 10.12. uczestniczyłam w spotkaniu kończącym projekt przez 

Stowarzyszenie pasjonatów Historii Ziemi Mieroszowskiej. 18.12. brałam udział w spotkaniu 

opłatkowym organizowanym przez społeczność i Panią Sołtys Sokołowska. 20.12 brałam 

udział w spotkaniu opłatkowym organizowanym przez Burmistrza Mieroszowa. Ustalone 

zostały terminy na posiedzenie Komisji i sesji na I półrocze 2025r.  

Przewodnicząca Rady złożyła również życzenia Szczęśliwego Nowego 2025 Roku, abyśmy 

w zdrowiu i spokoju mogli realizować wszystkie zamierzenia, które mamy zaplanowane na 

przyszły rok. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że dziękuję za przyjęcie budżetu 

na 2025 r. zdaję sobie sprawę, że jest jeszcze wiele tematów które nie zostały ujęte w budżecie, 

ale mam nadzieję, ze ten budżet będziemy realizowali wspólnie. Życzę również wszystkiego 

najlepszego w Nowym Roku, życzę zdrowia, bo zdrowie jest najważniejsze. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 20. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła IX sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


